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آغوش گرم نکونام برای مهاجم صد گله
پیش از آغاز دیدار فولاد و مس رفســنجان از مهاجم برزیلی تیم 
محمد ربیعی تقدیر به عمل آمد. لوســیانو پریرا بازیکنی است که 
در 28 ســالگی وارد فوتبال ایران شد و تاکنون توانسته است 10 
ســال پیاپی و متوالی، در بالاترین سطح از رقابت های لیگ کشور 

بازی کند.
او که از تیمی به نام لیننســه در ســطح سوم مسابقات قهرمانی 
فوتبال حرفه ای ایالت سائوپائولو، یکی از مسابقات قهرمانی برزیل 

به فولاد آمد، در این مدت لباس تیم های سپاهان، گسترش فولاد، 
صنعــت نفت و مجددا فولاد را بر تن کرد و تابســتان امســال با 
پیوســتن به مس رفســنجان، حضور در پنجمین باشگاه ایرانی را 

نیز تجربه کرد.
پریــرا که در دو مقطع برای فولاد به میدان رفته، در این مدت و 
در رقابت های مختلف حدود 200 مرتبه برای این تیم بازی کرده 
و روی نزدیک به 100 گل تیم نیز نقش اصلی را با گلزنی یا پاس 

گل ایفــا کرده و به همین دلیل او بــه موثرترین بازیکن خارجی 
تاریخ فوتبال ایران تبدیل شده است.

پریرا که به شــیمبا نیز ملقب اســت، امسال ترجیح داد تا پس از 
چهار فصل حضور در فولاد، راهی مس رفسنجان شود و اتفاقا در 
نخســتین بازی خود برای این تیم، دروازه نســاجی را باز کرد که 
البته پس از گذشــت پنج هفته، تک گل مس رفسنجان در لیگ 

بیست و دوم نیز در همان مسابقه به ثمر رسیده است.

ورزشی

اخبار کوتاه 

در بازگشت به استادیوم دستگردی، پرسپولیس پیروزی 
3-1 برابر تیم همشــهری را تکرار کــرد اما این برد با 
غلبه سه گله بر پیکان تفاوت قابل توجهی دارد. این بار 
پرسپولیس نمایشی درخشان از تیمی در حد و اندازه های 
قهرمانــی را به فوتبال ایران ارائه کرد و در لحظاتی که 
سپاهان و فولاد مشغول سر و کله زدن با حریفان چغر 
و سرسخت بودند، سه امتیاز بعدی را هم به حسابش در 

جدول لیگ برتر واریز کرد.
این شاید بهترین شــب برای پرسپولیس از شروع 

لیگ برتر بود؛
1( همــه معادلات به ســود این تیــم رقم خورد تا 
پرسپولیس فاصله اش با دو مدعی جدی را به حداقل 

یک بازی برساند.
2( یورگــن لوکادیا دومین گل خــود را هم به ثمر 
رســاند تا بهترین شــروع تاریخ را بــرای مهاجمان 

خارجی تیم رقم بزند.
3( ســعید صادقی بــا دو گل و اثرگذاری روی گل 
لوکادیا، بهترین بازیکــن زمین لقب گرفت تا از زیر 

فشارها خارج شود.
4( پرســپولیس به اولین برد ســه گله فصل دست 
یافت و به دومین خط حمله برتر لیگ برتر تبدیل شد 
تا ســایه پیروزی با نمایش دفاعی از سرش برداشته 

شود.
5( بــرای اولیــن بار در ایــن فصل، تیــم یحیی 
گل محمدی از متوســط امتیــاز دو به ازای هر بازی 

بالاتر رفت.
6( پرســپولیس بیشــترین تعداد ضربه به چارچوب 

)شش( در این فصل را ثبت کرد.
اما تیم ســرخپوش پایتخت دستاورد دیگری داشت 
که از تمام این موارد و نکات بالاتر بود و هر چشــم 
غیرمسلحی نیز آن را می دید: پرسپولیس پس از یک 
فصل دوری از فرم قهرمانــی، حالا به تیمی تبدیل 
شده که دوباره می تواند مدعی تاج و تخت باشد. این 
حسی اســت که هواداران پرسپولیس از نمایش شب 

گذشته تیمشان گرفتند و دریافتند که این تیم چه بسا 
از »نوستالوژی تیم برانکو« هم بهتر شود.

البتــه این تیم شــاید از تیم برانکــو در لیگ های 
شــانزدهم تا هجدهم هم بهتر شود اما برتری نسبت 
به آنچه که می توان نامش را نوســتالوژی تیم برانکو 
دانست، مستلزم تیمی ممتاز است. تیم تحت هدایت 
ســرمربی کــروات در جزئیات کوچــک نقص  هایی 

داشت، شکست هایی متحمل شــد، اعتراضاتی را از 
ســوی هواداران برانگیخت و حتــی در بعضی موارد 
با خوش شانســی به برتری رسید اما آنچه حالا از آن 
دوره در ذهن توده هواداران مانده، یک دوره بی نقص 

است که با صفاتی برتر توصیف می شود.
1. فرصــت طلبــی: گل ســوم پرســپولیس روی 
فرصت طلبی بی حد و حصر سعید صادقی به ثمر رسید. 

به لحظه ای که توپ در اختیار او قرار می گیرد، نگاه کنید. 
حتی به لحظاتی قبل که پاس لوکادیا منحرف می شود 
و به جای ســعید به دانیال می رسد. هر دوی این موارد 
می تواند توجیهی برای ناکامی در موقعیت سازی باشند اما 
اسماعیلی فر به سرعت توپ را به صادقی می دهد او نیز 

بی معطلی ضربه نهایی را می زند.
2. تنوع تاکتیکی: پرســپولیس دیگر تیمی نیســت 
که فقط روی ارســال از کناره ها و کارهای ترکیبی 
این چنینــی دروازه حریفان را تهدیــد کند. یحیی به 
بازیکنانش دســتور داده تا در موقعیت مطلوب شوت 
از راه دور بزننــد )هوادار(، با فرار به پشــت دفاع در 
موقعیــت پاس عمقی قرار بگیرند )آلومینیوم( و حتی 

از ضربات ایستگاهی هم نگذرند )صنعت نفت(.
3. تیم به جای تک ستاره: چه کسی را از پرسپولیس 
حذف کنید، تیم شکســت می خورد؛ سعید صادقی؟ 
یورگن لوکادیا؟ میلاد سرلک؟ مهدی ترابی؟ علیرضا 
بیرانوند؟ هیچکس. پرسپولیس برخلاف فصل گذشته 

به تک ستاره متکی نیست و به تیم تبدیل شده.
4. اســتحکام دفاعی: پنج هفته و بدون گل خورده 
در جریان بازی. این آماری اســتثنایی در لیگی است 
که برترین خطوط دفاعی اش، همیشــه دست بالا را 
برای کســب جام قهرمانی داشته اند. اگر یک اشتباه 
فردی )داور یا بازیکــن( در صحنه پنالتی نبود، حالا 
پرســپولیس می توانســت پنجمین بازی بدون گل 
خورده را جشــن بگیرد اما همین آمار هم فوق العاده 

است.
5. انگیزه و انرژی: پرســپولیس فوتبال را بر مبنای 

مولفه هایی چون دوندگی و جنگندگی بازی می کند و 
این فوتبال بدون حداکثر انرژی راه به جایی نمی برد. 
یحیــی به خوبی این انرژی را به تیم بازگردانده و به 
خصوص در نیمه دوم و با بازیکنان نیمکت نشین، این 
نکته را در تیمش بهتر هم می کند. نقش جانشین ها 
را در اســتحکام پرسپولیس دســتکم نگیرید: محمد 

عمری، سینا اسدبیگی، سیامک نعمتی و... .
6. عطش پیروزی: پرســپولیس دوباره نسلی را در 
اختیــار دارد که ســیری ناپذیر به دنبال کســب برد 
هســتند. پس از اینکه سرخپوشــان ســه بار دروازه 
حریــف را باز کردند، بازهم در حال حمله بودند و چه 
بسا اگر بدشانســی نمی آوردند گل های بعدی را هم 
می زدند. این مهمترین مشــخصه ای است که یحیی 

دوباره به تیم بازگردانده.
همه این ها نکات مثبتی اســت که باعث شــده تا 
پرسپولیس در قامت مدعی اول قهرمانی ظاهر شود 
و بالاتر از تیمهایی که ســرمربیان شــناخته شده و 
اسکواد پرستاره در اختیار دارند، صدرنشین لیگ برتر 
شود اما آنچه که یک تیم را بر بام فوتبال ایران قرار 

می دهد در صفتی دیگر نهفته است: استمرار.
اگر پرســپولیس به دنبال لمس جام قهرمانی است، 
باید 5 دوره دیگر، همانطور که از ابتدای فصل تا حالا 
ســپری کرده، رقم بزند. باید مقابل مدعیان قهرمانی 
بدون شکســت بماند و ســایر حریفان را از دم تیغ 
بگذراند، باید کلین شیت کند و آقای گل داشته باشد، 
باید با بی رحمی تمام به هر توپ ضربه بزند؛ درست 

مثل یک تیم قهرمان.

 ماجدی: کی روش؟ 
سخنگو پاسخ می دهد

در شــرایطی که جلسه هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال هنوز 
به پایان نرســیده اما از ســاعاتی پیش، حضور کارلوس کی 
روش روی نیمکــت تیم ملی در جام جهانــی تقریبا قطعی 
دانسته شده است. در چنین شرایطی، خبرنگاران حاضر منتظر 
بیرون آمدن اعضا هســتند تا از آنها در مورد صحت رسمی 
خبر یاد شــده اطلاعات کسب کنند. اولین فرد خارج شده از 

جلسه اما چیز زیادی برای گفتن نداشت.
میرشاد ماجدی، سرپرست سابق فدراسیون فوتبال پیش از 
پایان جلسه هیئت رئیسه، سوار بر خودروی شخصی خود شد 
تا محل فدراسیون را ترک کند او که در محاصره خبرنگاران 
قرار گرفته بود در پاســخ به  این ســوال که زودتر از همه از 
 AFC جلســه خارج شد گفت: من یک جلسه ای )وبینار( با

داریم که باید آنجا حضور پیدا کنم.
ســوال بعدی که پی در پی از ماجدی پرســیده می شــد، 
موضوع کــی روش بود که او  ترجیــح داد از آن چه که در 
جلســه در این خصوص رخ داد صحبت نکــرده و کار را به 

سخنگوی هیئت رئیسه واگذار کند.
ماجدی وقتی با سماجت خبرنگاران مواجه شد دوباره تاکید 
کرد: اجازه بدهید من رد شوم! سخنگو می آید راجع به همه 

چیز صحبت می کند!

رحیم پور: هواداران پرسپولیس گذشته 
را فراموش نکنند

رحیم پور، بدنساز سابق پرسپولیس که امسال در هوادار کار 
می کند در ابتدا درباره کار با یحیی گل محمدی در پرسپولیس 
گفت: من با آقا یحیی ســال های زیــادی کار کردم، فینال 
آســیا را تجربه کردم و خاطرات خیلی خوبی با ایشان دارم. 
هر تصمیمی که ایشــان بگیرد مجاز اســت. همیشه باید به 
ســرمربی تیم احترام بگذاریــم و او باید انتخاب کند که چه 

کسانی با ایشان کار کنند.
او ادامه داد: این نکته را باید بگویم که گذشــته را فراموش 
نکنیم؛ اتفاقاتی که در قطر، هند و فینال آســیا افتاد را از یاد 
نبریم. من با جان و دل برای تیمم کار کردم  قبلا هوادار این 
تیم بودم و تشــویقش می کردم. الان مربی این تیم شدم اما 

هوادار آنها هستم.
رحیم پور درباره پوستر هوادار برای مسابقه با پرسپولیس که 
تصویــر او و فنایی روی آن بود گفــت: من نمی توانم درباره 
پوســتر صحبتی کنم چــون در حیطه وظایف من نیســت. 
درباره بحث بدنی، تکتیکی و تاکتیکی بخواهید من صحبت 
می کنم. به هر حال این مسائل انگیزه هستند ولی در مجموع 
به تیم بزرگ پرسپولیس تبریک می گویم و امیدوارم در ادامه 
راه موفق باشــند. بچه های ما هــم در هفته های آینده بهتر 
خواهند شد و امیدوارم یک رتبه خوبی در جدول برای باشگاه 

بزرگ هوادار به ارمغان بیاوریم.

از مس تا نساجی به یاد امپراتور
بیشــتر دوران بازی نادر دست نشــان در تیم نســاجی 
بود امــا با وجود تلاش فراوان به دلیل مشــکلات مالی 
نتوانســت هدایت گر تیم نســاجی به ســطح اول فوتبال 
کشــور یعنی لیگ برتر باشــد و در نهایــت، این تیم با 
مربیگــری جواد نکونام بعد از 24 ســال به ســطح اول 
فوتبال کشــور برگشــت. اما نادر دست نشان در تیم مس 
کرمان کارنامه خوبی از خود به جا گذاشــت و هدایت گر 

بود. برتر  لیگ  به  تیم  این 
به همین خاطر در بازی نســاجی–مس برخی از شاگردان 
نادر دست نشان با به دست گرفتن تصویرش در ابتدای بازی 
نام و خاطره او را زنده کردند. عیسی پرتو، مدافع قائمشهری 
مس کرمان و مهرداد عبدی بازیکن نوشهری تیم نساجی از 

جمله این بازیکنان بودند.
نادر دست نشان دو فصل پیش سرمربی تیم رایکای بابل بود 
که به دلیــل ابتلا به کرونا دار فانی را وداع گفت. همان طور 
که اشاره شد در کارنامه مربیگری او هدایت تیم های متعددی 
از لیگ یک به لیگ برتر دیده می شود؛ از جمله مس کرمان.

پرسپولیس، مدعی ترین تیم لیگ برتر ایران

 در حالی که همه خبرنگاران منتظر پایان جلســه هیئت رئیسه 
و خروج ســخنگوی فدراسیون بودند، احســان اصولی در میان 
خبرنگاران حضور یافت و در شــرایطی که همه منتظر اظهارنظر 
قطعی او در مورد نیمکت تیم ملی بودند، بازهم او صحبت هایی را 

به زبان آورد که فضای تیم ملی را در ابهام نگه داشت.
* جلسه هیئت رئیسه؟

این اولین جلسه هیئت رئیسه در دوره جدید بود که برگزار شد و 
عمده مباحث و صحبت ها در این جلسه، بیشتر گزارش هایی بود 
که از بخش های مختلف فدراســیون ارائه شد؛ بخش های مالی، 
اداری، تیم های ملی و... که ارائه گزارش شد و گفتگو در این باره 
انجام شد و برخی امور که از قبل هم در دست پیگیری بود و نیاز 
به مصوبه هیئت رئیسه داشت، مصوبات هیئت رئیسه را اخذ کرد 

و جلسه به پایان رسید.
* صحبت در مورد کی روش؟

در مورد تیم های ملی گزارشــاتی به دســت آمد و درباره همه 
تیم های ملی صحبت شــد اما در این خصوص بحثی انجام نشد. 
چیزی که برای فدراسیون و هیئت رئیسه اهمیت دارد، این است 
کــه تمام تیم های ملی در بهترین وضعیت ممکن در رقابت های 
پیش رو حضور پیدا کنند و قطعا حضور پررنگ و شــاد کننده تیم 
بزرگســالان در رقابت های جام جهانی اهمیت ویژه دارد اما در 

این باره بحث نشد.
* اسکوچیچ تا جام جهانی سرمربی خواهد ماند؟

ببینید، ببینیــد، ببینید؛ اجازه بدهید چیزی کــه اتفاق افتاده را 
به شــما بگوییم. کمیته ها و کمیته فنی نقش مشــورتی دارند و 
نظراتشــان برای ما حائز اهمیت اســت و قطعا هر تصمیمی که 

در حوزه فنی باشــد... یا حتی در حوزه اســتان  ها تصمیمی که 
داشــتیم، کمیته امور اســتان ها ورود کردند، در مورد وی ای آر 
هم کمیته داوران ارائه گزارش کرد. تصمیم گیرنده نهایی هیئت 
رئیسه هســتند اما کمیته ها نقش تامین کننده نظرات مشورتی و 

کارشناسی دارند.
* صحبت های راستینه نماینده مجلس و قرار بازداشت؟
من آمدم اینجا در مورد جلســه هیئت رئیســه صحبت کنم و 

مصوبات هیئت رئیسه را اعلام کنم.
* دیدار اسکوچیچ با تاج؟

ایشــان خیلی  دیگر را ندیدند. ســرمربی خیلی تیم های ملی 
دیگر را ندیدند و نمی شــود اینطور برداشت کرد. اجازه بدهید 
در یک فضــای باثبات و همگرایانه فدراســیون کارهایش را 
انجام دهد و انشــالله بتوانیم این رویداد را با ســربلندی پشت 

بگذاریم. سر 

درحالی که افزایش قیمت بلیت های شهرآورد اصفهان اصلا به مذاق 
هواداران ســپاهان خوش نیامده بود و آن ها قبل از شــروع بازی و 
پس از آن به شــدت به ذوبی ها بابت این مسئله تاختند، کنفرانس 
خبری ســرمربیان دو تیم پس از مسابقه هم تا حدود زیادی تحت 
تاثیر این اتفاقات قرار گرفت. پیش از شــروع صحبت های سرمربی 
ســپاهان، محمدصادق میرصالحیان، مدیر روابط عمومی باشــگاه 
ســپاهان در اعتراض به رویکرد ذوب آهــن در میزبانی از هواداران 
گفت: »باشــگاه ذوب آهن یا برای منفعت و یــا برای جلوگیری از 
عدم ورود هواداران دســت بــه افزایش قیمت بلیت ها زد که در هر 
دو حالت واقعاً جای تأســف دارد، شما دیدید که ورزشگاه خالی بود 
درحالی که می توانست بر خلاف این موضوع باشد. باشگاه ذوب آهن 
برای دیدار با مس رفسنجان بلیت های خودش را با کمترین قیمت 
به فروش می رساند اما موقع بازی با سپاهان به کلی روش خودش 
را تغییر می دهد، قیمت ها را با افزایش روبرو می کند و با هزار التماس 
تا حدودی مبلغ را پایین می آورد. این رفتار کاملًا ناشــیانه اســت و 
باشــگاه ذوب آهن که خودش را یک باشگاه اصفهانی می داند چرا 
باید چنین رفتار غیرحرفه ای را از خودش نشان بدهد؟« میرصالحیان 
در ادامه گفت: »امیدواریم مسئولین نسبت به این موضوع تذکرات 
لازم را به این باشگاه انجام دهند چراکه حقیقتاً ما متعجب هستیم 
و هرچقدر هم که پیگیری کردیم بازهم قیمت ها بالا بود و ســبب 
شد علاوه بر ورزشــگاه خالی، هواداران نیز شاکی باشند. ذوب آهن 
سرمایه های اجتماعی خودش را پیش از این بازی از دست داد و به 
شخصه برای این باشگاه متأسف هستم.« این صحبت ها باعث شد 
تا محمدمهدی رمضانی، مدیررسانه ای باشگاه ذوب آهن هم پیش 
از شــروع صحبت های مهدی تارتار در مقام پاســخ به مدیر روابط 

عمومی سپاهان، واکنش نشان دهد:«قیمت گذاری بلیت حق مسلم 
هر باشــگاهی از جمله ذوب آهن است و ما هم با توجه به تعاملاتی 
که داشــتیم قیمت را تا 30 درصد کاهش دادیم اما همین هواداران 
عاشــق بیشــتر از 500 بلیت را خریداری نکردند. بعضی افراد باید 
جایگاه خودشان را بشناســند و کسی که کلًا سه هفته است پا به 
عرصه ورزش گذاشته حق ندارد در کنفرانس خبری کنار سرمربی از 
باشگاهی که پنجاه و چهار سال قدمت دارد، انتقاد کند.«  رمضانی 
در پایان گفت:«بهتر بود فــرد بزرگ تری برای این صحبت ها جلو 
می آمــد. در آخر هم به هیئت فوتبــال تذکر می دهم که کنفرانس 
خبری جای مصاحبه افراد نیست و سقف این برنامه نیز پانزده دقیقه 
اســت. ما هم این مشکل را داشــتیم و هم امروز و قاعدتاً باشگاه 
ذوب آهن هواداران هر دو تیم را دوست دارد اما قرار نیست از منافع 
خودش بگذرد. باشگاه سپاهان می توانست برای هوادارانش بلیت ها 

را خریداری کند.«

جنجال در نشست خبری پس از دربی اصفهانحرف های گیج کننده سخنگو بعد از جلسه فوری

امیــر مهدی جانملکی، مدافع پیش تاخته نســاجی، زننده گل اول این تیم مقابل مس 
کرمان بود. وی در مورد این دیدار به خبرنگار ما گفت: خوشــحالم که توانستم به تیمم 
کمک کنم و مثمرثمر باشم، توانستیم یک هدیه خوب به هواداران پرشورمان بدهیم که 
انرژی گذاشتند. از بازی کردن مقابل آنها لذت بردیم. دل مان برایشان خیلی تنگ شده 

بود و جای شان در ورزشگاه خالی بود. 
او در مورد بازی جذابی که انجام شــد و دو گل نساجی ادامه داد: واقعا بازی خوبی بود 
و ما مالک بازی بودیم. فشار هواداران هم کمک کرد. توانستیم با دو گل خوب بازی را 

تمام کنیم و امتیاز مهم را در خانه بگیریم.
این بازیکن در مورد اولین ســه امتیاز نســاجی عنوان کرد: بایــد همین روند خوب را 
حفظ کنیم. هفته های گذشــته هم فوتبال خوبی ارائه می دادیم ولی متاسفانه چند اشتباه 
داوری در بازی تاثیرگذار بود. به هر حال آن ها هم تمام شــده و نگاه ما رو به جلو است 

و امیدواریم در بازی های بعد روند خوب مان را ادامه بدهیم.
وی در مورد قضــاوت بی عیب و نقص علیرضا فغانی توضیح داد: آقای فغانی، یکی از 
بهترین داوران جهانی و باعث افتخار ما اســت. هر موقع داوری می کند آدم از ســوت 

زدنش لذت می برد و فکر می کنم نیازی به تعریف من نداشته باشد.
مدافع خوش قدوقامت نساجی در مورد تعریف حمید مطهری از او در کنفرانس خبری 
عنوان کرد: اول از اعتمادی که آقای مطهری به من می کند، تشکر می کنم و همین طور 
لطفی که به من دارد. من تمام تلاشــم را می کنم تا لطف ایشان را جبران کنم و برای 

تیمم موثر باشم.

این دروازه بان سابق پرسپولیس، ستاره تیمش در دیدار مقابل فولاد بود. گلری که برای 
چهارمین کلین شیت در پنج هفته در رقابت های این فصل، با خونسردی و تمرکز قابل 
توجهی وارد دیگ جوشان فولاد آره نا شد و در نهایت نیز مقاومتش برابر حملات گاه و 

بیگاه بازیکنان فولاد شکسته نشد.
او در پایان مســابقه آماج حملاتی از ســوی مربیان فولاد از حمید رجبی تا سیدمحمد 
علوی سرپرســت تیم قرار گرفت که او را عامل وقت کشــی در بازی می دانستند. بعد از 
ترقه ای که زیر پای لک منفجر شــد، او نزدیک به سه دقیقه را روی زمین خوابیده بود، 
اما وقفه اصلــی زمانی رخ داد که داور در پی ناآرامی هــا تصمیم گرفت با یک حرکت 
تهاجمی اخطاری به هواداران فولاد بدهد تا از پرتاب اشیا به داخل زمین خودداری کنند. 

بنابراین اقدام به قطع بازی کرد.
البتــه پیش از آن که این اتفاقات در نیمه دوم روی دروازه جنوبی فولاد آره نا رخ بدهد، 
در بین دو نیمه حاشــیه تند بین لک و مهدی هاشمی نســب بروز کرده بود. این دو که 
در مســابقه سال گذشته میان پرسپولیس و فولاد با همدیگر به شدت درگیر شده بودند، 
بین 2 نیمه با یکدیگر رو در رو شــدند و این موضوع باعث ایجاد تنش تند میان این 2 

چهره جنجالی فوتبال ایران شد.
چیزی که علی علیزاده نیز در پایان مسابقه و در گفتگو با خبرنگاران و همچنین فوتبال 
برتــر به آن اشــاره کرد اما همان طور که انتظار می رفت، باشــگاه فولاد بدون صحبت 
درباره این موضوع از آن گذشــت تا انتقادات فولادی ها از گلر سابق شــان معطوف به 

مسئله وقت کشی باشد.

با مرور دوباره بازی ســپاهان برابر استقلال در ورزشگاه آزادی و توجه به صحبت های 
ژوزه مورایس در کنفرانس پس از بازی مبنی بر اینکه مربیگری یعنی هنر ایجاد تعادل 
در طول بازی، به خوبی در می یابیم تدبیری که این سرمربی قابل احترام پرتغالی مقابل 
همتــای خودش در آزادی به کار گرفت، در دو بازی اخیر در فولادشــهر علیه خودش 
اســتفاده شــده اســت. آن ها که با در اختیار قرار دادن توپ و زمین به استقلال منتظر 
اشتباهات حریف ماندند و البته نتیجه هم گرفتند، در دیدار برابر فولاد به نوعی و مقابل 
ذوب آهن هم به نوعی دیگر، اســیر همین تاکتیک شدند. بازی سپاهان مقابل استقلال 
به دو بخش متفاوت قابل تمییز است. یک بخش آن به نمایش نیمه اول سپاهان مربوط 
می شود که آنها توپ و زمین را در اختیار استقلال قرار دادند و سعی کردند از اشتباهات 
تیم حریف اســتفاده کنند. بخش دیگر نیمه دوم مسابقه است که سپاهان به مرور سوار 
بر بازی شــد و روی ضدحمله ای که پس از ضدحمله خوردن طرح ریزی کردند، دروازه 
استقلال را باز کرده و پس از آن دوباره با بازگشت به فرم اولیه منتظر اشتباهات حریف 
نشســتند. دو رویکرد مختلفی که اولی را نکونام و فولاد مقابلش به نمایش گذاشتند و 

دومی را تارتار در ذوب آهن به مانند یک رودست به مورایس زد
جواد نکونام به عنوان یکی از شــاخص ترین ســرمربیان ایرانی در فولادشهر اصفهان 
نمایش بی نقص شاگردانش را کارگردانی کرد تا در آخرین دقیقه مسابقه توسط پاتوسی 
زهرش را بریزد و سه امتیاز ارزشمند از نقش جهان سوغات ببرد. در مسابقه برابر فولاد، 
سپاهانی ها با مالکیت 63 درصدی ره به جایی نبردند و با تنها یک شوت در چارچوب و 

امید گل 0.3 از خلق موقعیت گل و به تبع آن گلزنی عاجز بودند.

جانملکی: آبرومندانه مقابل استقلال 
بازی می کنیم

 درگیری لک با هاشمی نسب 
در تونل فولاد آره نا

  الهلال و چونبوک؛ 
ایران سرزمین دیگری است


